

Hangar 17 Blue Bombers Bus – BANJO BOWL 🏈



Join us for an action-packed day as we cheer on the **Winnipeg Blue Bombers** as they take on the **Saskatchewan Roughriders** on **Saturday, September 12, 2026!**

What's Included

Your registration includes:

- 🎫 Game ticket (Section 143)
 - 🚌 Round-trip bus transportation (departing from Building 61 – Wobbly Prop)
 - 🍕 Pizza lunch at the Wobbly Prop prior to departure
 - 🎁 Entry into door prize draws *(for participants who arrive at the mess)*
-

Event Schedule

📅 Saturday, September 12, 2026

- **11:30 hrs** – Wobbly Prop doors open
- **12:30 hrs** – Lunch served & door prize draws
- **13:30 hrs** – Bus departs for the stadium

- **15:00 hrs** – Kickoff
 - **~18:00 hrs** – Return to Building 61 (*approx. 30 minutes after game ends*)
-

Cost

 **\$40 + GST per ticket**

- Hangar 17 members may register **one guest each**
-

Registration

- Registration Opens: Tuesday, July 7 at 0830 hrs
- Registration Closes: End of day Sunday, August 30, 2026

 [REGISTER HERE](#)

A total of 144 tickets are available. Quantities are limited, and this event typically sells out quickly—secure your spot early!

Important Ticket Information

-  Tickets will be e-transferred via Ticketmaster to the civilian email provided during registration
-  Tickets will be sent by end of day Friday, September 4, 2026
-  A mobile device is required to display your ticket at the stadium

If you have not received your ticket by Tuesday, September 8:

1. Check your spam/junk folder
 2. Contact Dani Vickers at 204-257-5245 or vickers.danielle@cfmws.com to confirm your email and request a resend
-

Dietary Restrictions

If you have any dietary restrictions or allergies, please indicate them in the Dietary / Allergies field during registration.

Member Exclusive Perk – Bombers Benefit Card

Heading to more Bombers games this season? We've got you covered!

Hangar 17 members can sign out one of the **Season Ticket Holder Blue Bombers Benefit Card** from the PSP Mess Office (Building 61).

Enjoy exclusive savings:

-  **15% off** regular-priced merchandise at the Bombers Store
-  **10% off** food items at stadium concessions (*excluding beverages and alcohol*)

 Available during regular office hours

To reserve a card in advance or for more information, contact the Mess Office.

Hangar 17 – Autobus des Blue Bombers – BANJO BOWL 

Joignez-vous à nous pour une journée remplie d'action alors que nous encouragerons les Winnipeg Blue Bombers lorsqu'ils affronteront les Saskatchewan Roughriders!

Votre inscription comprend :

 Billet de match (section 143)

 Transport aller-retour en autobus (départ de l'édifice 61 – Wobbly Prop)

 Dîner pizza au Wobbly Prop avant le départ

 Participation aux tirages de prix de présence (pour les participants présents au mess)

Horaire de l'événement :

 Samedi 12 septembre 2026

11 h 30 – Ouverture du Wobbly Prop

12 h 30 – Service du dîner et tirages de prix

13 h 30 – Départ de l'autobus vers le stade

15 h 00 – Coup d'envoi

~18 h 00 – Retour à l'édifice 61 (environ 30 minutes après la fin du match)

Coût :

 40 \$ + TPS par billet

Les membres du Hangar 17 peuvent inscrire un invité chacun

Clôture des inscriptions :

 Fin de journée le dimanche 30 août 2026

Un total de 144 billets est disponible. Les quantités sont limitées et cet événement se vend généralement rapidement — réservez votre place dès que possible!

Informations importantes – Billets :

 Les billets seront transférés électroniquement via Ticketmaster à l'adresse courriel civile fournie lors de l'inscription

 Les billets seront envoyés au plus tard le vendredi 4 septembre 2026 (fin de journée)

 Un appareil mobile est requis pour présenter votre billet à l'entrée du stade

Si vous n'avez pas reçu votre billet d'ici le mardi 8 septembre :

Vérifiez votre dossier courrier indésirable

Communiquez avec Dani Vickers au 204-257-5245 ou à vickers.danielle@cfmws.com pour confirmer votre courriel ou demander un renvoi

Restrictions alimentaires :

Si vous avez des restrictions alimentaires ou des allergies, veuillez les indiquer dans le champ Restrictions alimentaires / Allergies lors de votre inscription.

Confirmation d'inscription :

Une fois votre inscription complétée, vous recevrez un